

បញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើធាប

ច្បាប់ទូទៅរបស់រដ្ឋម៉ារីយ៉ាឡាដូសេត្រី ជំពូក 209A

សំណួរដែលត្រូវគេសួរញឹកញាប់

តើអ្វីទៅជាបញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើធាប?

បញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើធាប ដែលគេហៅថា បញ្ជាហាមប្រាម 209A គឺជាបញ្ជាមួយដែលចៅក្រមចេញពីឱ្យតុលាការ។ វាក៏ជាឯកសារច្បាប់ដែលត្រូវលក្ខខណ្ឌហាមប្រាមផ្សេងៗ ចំពោះ បុគ្គលប្រព្រឹត្តការបំពាន។

តើបញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើធាបជាការចោទប្រកាន់ផ្នែក បទឧក្រិដ្ឋ?

ទេ, វាក៏ជាបទបញ្ជាដ្ឋប្បវេណីដែលផ្តល់សិទ្ធិ និងការការពារពី អំពើបំពានធ្វើធាប និងអាចត្រូវប្តឹងសម្រេចបាន។ បញ្ជានោះ នឹងមិនធ្វើឱ្យមានការចោទប្រកាន់ជាបទឧក្រិដ្ឋ ឬធ្វើឱ្យជាប់ឈ្មោះ ក្នុងប្រព័ន្ធខ្សែផ្លូវដល់ជនណាម្នាក់ឡើយ។ ជួយទៅវិញ បើសិនជា អ្នកបំពានធ្វើធាបនោះល្មើសនឹងលក្ខខណ្ឌណាមួយនៃបញ្ជានោះ ការល្មើសនឹងក្លាយទៅជាបទឧក្រិដ្ឋ។

តើវាយ៉ាងម៉េច បើសិនជាខ្ញុំចង់ប្តឹងបទឧក្រិដ្ឋ?

អ្នកជួយគាំទ្រសាក្សីជាជនរងគ្រោះពីការិយាល័យមេធាវីតំបន់អាច ជួយលោក-អ្នកឱ្យទាក់ទងស្ថានីយ៍ប៉ូលីសក្នុងក្រុងរបស់លោក-អ្នក ហើយអាចជួយពន្យល់ពីរបៀបបំពេញក្រដាសសំរាប់ប្តឹងពីបទ ឧក្រិដ្ឋ ហើយបើសិនជាតុលាការចេញឱ្យ នោះគេនឹងធ្វើការចោទប្រកាន់ លើបុគ្គលដែលបានល្មើសបំពាន។

តើខ្ញុំចង់ពាក្យសុំបញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើធាបហើយ របៀបណា?

លោក-អ្នកត្រូវតែទៅការិយាល័យក្រឡាបញ្ជីនៅតុលាការតំបន់ តុលាការគ្រួសារ ឬតុលាការថ្នាក់ខ្ពស់ដែលមានយុត្តាធិការលើ ក្រុងដែលលោក-អ្នករស់នៅបច្ចុប្បន្ន។ បើសិនជាលោក-អ្នករត់ គេចពីអាស័យដ្ឋានរបស់អ្នកដើម្បីជៀសវាងការបំពានធ្វើធាប លោក-អ្នកអាចដាក់សុំនៅក្នុងតុលាការដែលមានយុត្តាធិការលើ អាស័យដ្ឋានចាស់របស់អ្នក ដើម្បីការពារកុំឱ្យគេដឹងពីកន្លែងដែល អ្នកកំពុងរស់នៅបច្ចុប្បន្ននេះ។ នៅទីនោះ លោក-អ្នកត្រូវតែ បំពេញពាក្យសុំបញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពាន និងផ្តល់ពាក្យជាលាយលក្ខណ៍ អក្សរ (ពាក្យសុំដីក្រោមសម្បទ) ពន្យល់ពីហេតុផលសុំការពារ ពីតុលាការ។ សុំគេនិយាយជាមួយអ្នកជួយគាំទ្រសាក្សីជាជនរង គ្រោះដែលអាចជួយលោក-អ្នកបានក្នុងពេលបំពេញពាក្យសុំ។

តើមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ពីខ្ញុំចង់ពាក្យសុំ?

នៅថ្ងៃដែលលោក-អ្នកដាក់ពាក្យសុំ អ្នកនឹងទៅចំពោះមុខចៅក្រម ម្នាក់ដែលនឹងសំរេច ថាតើគាត់ត្រូវចេញបញ្ជាទប់ស្កាត់ការបំពាន ធ្វើធាបបណ្តោះអាសន្នឱ្យអ្នកឬអត់។ បញ្ជាបណ្តោះអាសន្ននោះ មានប្រសិទ្ធភាពដល់ទៅដប់ថ្ងៃ។ លោក-អ្នកនឹងទទួលបានបញ្ជា បណ្តោះអាសន្ននោះមួយច្បាប់ ហើយគេនឹងជំរាបលោក-អ្នកពី ពេលដែលត្រូវត្រឡប់មកតុលាការវិញក្នុងរយៈពេលដប់ថ្ងៃដើម្បីធ្វើ សវនាការ។ នៅពេលសវនាការ លោក-អ្នកអាចសុំឱ្យតុលាការ បន្ថយបញ្ជានោះដល់ទៅមួយឆ្នាំក្នុងពេលទៅស្នើសុំម្តង។

តើអ្នកបំពានធ្វើធាបនោះនឹងត្រូវចេញច្បាប់ចម្លងនៃ អាសន្ននោះ ឬអត់?

ត្រូវហើយ។ ប្តឹងសន្តិសុខទទួលខុសត្រូវក្នុងការប្រគល់ច្បាប់ចម្លងនៃ បញ្ជានោះទៅជនសង្ស័យបំពានធ្វើធាប។ ពិតមានណាទាក់ទងនឹង ទឹកនៃឯក ពេលវេលាគេអាចរកឃើញជនជាប់ចោទ ដែលលោក- អ្នកអាចផ្តល់ឱ្យមានប្រយោជន៍ខ្លាំង។ លោក-អ្នកអាចទូរស័ព្ទ ពេលក្រោយទៀងទៅប៉ូលីស ឬអ្នកជួយគាំទ្រដល់សាក្សីជាជនរង គ្រោះ ដើម្បីស្របសួរ ថាក្រដាសនោះបានដល់ដៃជននោះឬនៅ។ លោក-អ្នកគួរតែរក្សាច្បាប់ចម្លងមួយជាប់ខ្លួនជានិច្ច។

តើខ្ញុំត្រូវសង្ឃឹមទៅពេលសវនាការបង្អែក?

លោក-អ្នកត្រូវតែចូលរួមសវនាការដប់ថ្ងៃ បើមិនអញ្ជឹងទេ បញ្ជា បណ្តោះអាសន្ននោះនឹងត្រូវគេលប់ចោល។ លោក-អ្នកអាចចាត់ ការរៀងនេះបានដោយមិនចាំបាច់មានការជួយពីមេធាវីណាម្នាក់ទេ ឬក៏លោក-អ្នកអាចប្រើប្រាស់មេធាវីក៏បានដែរ បើលោក-អ្នកចង់។ លោក-អ្នកក៏អាចនាំអ្នកគាំទ្រ ឬអ្នកកំពុងដើម្បីជួយគាំទ្រក៏បានដែរ។ ភស្តុតាងរូបវន្ត(រូបថត ឯកសារពេទ្យ របាយការណ៍ប៉ូលីស) ឬក៏ សាក្សី គេនឹងមិនចាំបាច់ត្រូវឱ្យមានដើម្បីបញ្ជាក់ពីអំពើបំពានធ្វើ ធាប ឬក៏ទង្វើដែលអាចកើតឡើងឡើយ។ ទោះបីយ៉ាងណាក៏ ដោយ លោក-អ្នកអាចនាំមកជាមួយនូវឯកសារផ្សេងៗឬក៏សាក្សី នៅពេលធ្វើសវនាការ ប៉ុន្តែវាអាស្រ័យលើចៅក្រម ថាតើគាត់នឹង ពិចារណារបស់ទាំងនោះឬអត់។ ការផ្តល់ពាក្យក្នុងតុលាការរបស់ លោក-អ្នកគឺជាការស្តាប់ដែលចៅក្រមមិនដឹងថ្លែង។ បុគ្គល ដែលត្រូវគេចោទមានសិទ្ធិដើម្បីបង្ហាញមុខ និងជំរាបបំភ្លឺចៅក្រម ក្នុងពេលសវនាការ ប៉ុន្តែវាមានរបស់គេមិនត្រូវគេសួរឡើយ។ បន្ទាប់ពីស្តាប់ភាគីទាំងសងខាង ចៅក្រមនឹងធ្វើការសំរេច ថាតើ គួរតែបន្តបញ្ជានោះដល់ទៅមួយឆ្នាំឬអត់។



មេធាវីតំបន់មីដ្តសេក្សី
Marian T. Ryan

ប្រិយមិត្តជាទីរាប់អាន,

ក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារកើតឡើងលើស្ត្រីម្នាក់ ក្នុងចំណោមស្ត្រីបួននាក់ក្នុងមួយជីវិតរបស់គេ។ អំពើហិង្សាកើត ឡើងដោយមិនរើសមុខឡើយ។ ពីទីក្រុងធំៗ ទៅក្រុងតូចៗ អំពើ ហិង្សាប៉ះទង្គិចមនុស្សគ្រប់អាយុ ជាតិ សាសនា ភេទ អ្នកមាន និន្នាការខាងផ្លូវភេទ និងវណ្ណៈក្នុងសេដ្ឋកិច្ចសង្គម។

បើសិនលោក-អ្នកខ្លាចមានគេបំពានធ្វើធាប ត្រូវបានគេគំរាមកំ ហែង ទទួលរងទុក្ខលើរាងកាយ ឬក៏ត្រូវគេបង្ខំឱ្យចូលរួមសម្តែង ភាពផ្លូវភេទប្រឆាំងនឹងបំណងរបស់អ្នក ដោយប្តី-ប្រពន្ធបច្ចុប្បន្ន ឬអតីត ដោយដៃគូដើរលេងជាមួយ ឬដោយសមាជិកគ្រួសារ លោក-អ្នកអាចសុំបញ្ជាទប់ស្កាត់ការបំពានធ្វើធាបបាន។

កូនសៀវភៅនេះត្រូវគេផលិតឡើងដើម្បីជួយលោក-អ្នកឱ្យបានដឹង ពីសិទ្ធិផ្សេងៗ របស់លោក-អ្នកដែលជាជនរងគ្រោះនៃអំពើហិង្សា ហើយនិងជួយលោក-អ្នកឆ្លងកាត់ដំណើរការសំរាប់សុំបញ្ជាហាម ឃាត់។ អ្នកជួយគាំទ្រសាក្សីដែលជាជនរងគ្រោះម្នាក់ពីការិយា ល័យមេធាវីតំបន់រង់ចាំជានិច្ច ដើម្បីពិភាក្សានូវជំនួយសុំការ បំពេញក្រដាសសំរាប់បញ្ជាហាមឃាត់ និងជួយលោក-អ្នកក្នុង ដំណើរការនោះ បើលោក-អ្នកជ្រើសរើសតាមវិធីនេះ។

មនុស្សគ្រប់រូបមានសិទ្ធិទទួលសុវត្ថិភាព។ ក្នុងនាមជាមេធាវីរដ្ឋ អាជ្ញា ខុសឱ្យថានឹងសហការជាមួយប្រព័ន្ធតុលាការ ប៉ូលីស និងអង្គការផ្សេងៗ ក្នុងសហគមន៍ដើម្បីការពារសិទ្ធិទាំងនោះ។

Marian T. Ryan

គ្រួសារ ឬសមាជិកគ្រួសារណាម្នាក់ដែលតាមច្បាប់ត្រូវគេ ចាត់ទុកថាជាប្តី-ប្រពន្ធ ឬអតីតប្តី-ប្រពន្ធ ជាសមាជិកគ្រួសារ ឬអតីតសមាជិកគ្រួសារ ជាសាច់ឈាម ឬជាអនិកជន ជាមាតាបិតារបស់ក្មេងក្រោមអាយុ ឬបុគ្គលណាម្នាក់ដែល លោក-អ្នកបានដើរកំសាន្តជាមួយគ្នាយ៉ាងច្រើនសន្លឹកសន្លាប់។

លោក-អ្នកអាចទទួលបានការពារពីការបំពានធ្វើធាប មិនថាទ្រុឌទោល-អ្នករស់នៅក្នុងរដ្ឋណាមួយ ឬក្នុងប្រទេសណាមួយ ឬក្នុងប្រទេសណាមួយ ដើម្បីឱ្យអ្នកបំពាននោះឡើយ។

តើខ្ញុំអាចសម្រេចបានទុក្ខចោទប្រកាន់អំពើបំពានធ្វើធាប?

ចៅក្រមអាចបញ្ជា ឱ្យអ្នកបំពានធ្វើធាបនោះគោរពតាមលក្ខខណ្ឌ មួយចំនួននៅក្នុងបញ្ជា។ លក្ខខណ្ឌនោះមាន:

- **ទប់ពីការបំពានធ្វើធាប:** អ្នកបំពានធ្វើធាបត្រូវគេបញ្ជាឱ្យទប់ពី ការធ្វើធាបលោក-អ្នក រួមទាំងការគំរាម ឬក៏ការប៉ុនប៉ងធ្វើ ធាបលោក-អ្នក។
- **ចាត់ទាក់ទង:** អ្នកបំពានធ្វើធាបត្រូវគេបញ្ជាមិនឱ្យទាក់ទងជា មួយលោក-អ្នក ឬក៏កូនមិនទាន់គ្រប់អាយុរបស់អ្នក ដោយ ផ្ទាល់ តាមទូរស័ព្ទ សប្តុត អ៊ីមែល តាមរយៈភាគីទីបី ឬ តាមវិធីនានាឡើយ។
- **ការលាក់ឃាំងអាស័យដ្ឋាន:** នេះគឺដើម្បីធានាថា អាស័យដ្ឋាន បច្ចុប្បន្នរបស់លោក-អ្នកនឹងមិនត្រូវគេចុះនៅក្នុងឯកសារតុលា ការដែលអ្នកបំពានធ្វើធាបអាចយកបាន។
- **ចាកចេញពីបរិវេណ:** បើលោក-អ្នក និងអ្នកបំពានធ្វើធាបរស់ នៅក្នុងអាស័យដ្ឋានជុំគ្នា អ្នកបំពានធ្វើធាបនឹងត្រូវគេបញ្ជាឱ្យ ចុះចេញ មិនទាក់ទង ថាតើអ្នកណាជាអ្នកបង្អែកផ្ទះ? ថ្ងៃជួល ឡើយ។ ចៅក្រមអាចអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបំពានធ្វើធាបនោះចូលផ្ទះ បានដោយមានប្តីប្រពន្ធគ្រប់គ្នា ដើម្បីទៅយករបស់របរផ្ទាល់ ខ្លួននៅមុនពេលចាកចេញពីផ្ទះ។
- **ការសប្តុតកូន/គ្រួសារ:** លោក-អ្នកមានសិទ្ធិស្នើឱ្យអ្នកបំពានធ្វើ ធាបនោះបង្អែកបុគ្គលកូន និង/ឬបុគ្គលគ្រួសារ បើសិនជា គេ មានកាតព្វកិច្ចជាមួយបញ្ជាធ្វើដូច្នោះ។
- **អាណាព្យាបាលបណ្តោះអាសន្ន:** នេះនឹងឱ្យសិទ្ធិទៅលោក-អ្នកនូវ អាណាព្យាបាលបណ្តោះអាសន្នសំរាប់កូនដែលមិនទាន់គ្រប់ អាយុដែលនៅក្រោមការបំបាច់ថែរក្សារបស់លោក-អ្នក។
- **ការប្រគល់រាវាវ:** បញ្ជានេះបញ្ឈប់ជាបណ្តោះអាសន្នជាបន្ទាន់ នូវសមត្ថភាពកាន់អាវុធស្របច្បាប់ដោយអ្នកបំពានធ្វើធាប ហើយបញ្ជាឱ្យកាត់ប្រគល់អាវុធ អាជ្ញាប័ណ្ណ និងគ្រាប់រំសេវ ទៅឱ្យប៉ូលីស។

លើសពីនោះទៅទៀត ចៅក្រមអាចដាក់លក្ខខណ្ឌផ្សេងៗ ទៀត ដែលតុលាការគិតថាវាសមរម្យដើម្បីឱ្យលោក-អ្នកមានសុវត្ថិភាព។ ចៅក្រមក៏អាចសំណូមពរផងដែរថា អ្នកបំពានធ្វើធាបនោះត្រូវ ចុះឈ្មោះក្នុងកម្មវិធីអប់រំជនដៃដល់ និងបញ្ជាជននោះសងលោក- អ្នកវិញចំពោះការបំពានណាទាក់ទងនឹងអំពើធ្វើធាប ដូចជាការ

ការខូចបង់ទ្រព្យសម្បត្តិ ថ្លៃផ្ទះប្តូរសេដ្ឋកិច្ច ឬក៏ថ្លៃពេទ្យ និង ពេទ្យធ្មេញនានា។

តើយ៉ាងម៉េចបើសិនសេចក្តីត្រូវការឱ្យមានការការពាររបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ឬ?

ទោះបីក្រោយពេលតុលាការចេញបញ្ជាឱ្យក៏ដោយ លោក-អ្នក អាចសុំឱ្យតុលាការកែប្រែ ឬលុបបំបាត់ចោលពេលណាក៏បាន។ អ្នក អាចសុំពិភាក្សាការជ្រើសរើសរបស់លោក-អ្នកជាមួយអ្នកជួយ គាំទ្រសាក្សីជាជនរងគ្រោះ។

តើត្រូវធ្វើយ៉ាងម៉េចទៅ បើតុលាការចាត់ទុកថាពេលដែលខ្ញុំត្រូវការ សុំបញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើបាន?

ក្នុងកំឡុងពេលគេមិនធ្វើការ លោក-អ្នកអាចស្នើសុំបញ្ជាទប់ស្កាត់ ជាបន្ទាន់ពីស្ថានីយ៍ប្តូរសក្តែងរបស់លោក-អ្នក។ បញ្ជានេះ មាន ប្រសិទ្ធភាពរហូតដល់ថ្ងៃដែលគេបើកធ្វើការវិញ ហើយខណៈនោះ លោក-អ្នកត្រូវតែយកបញ្ជាទៅតុលាការ។

ការលើសលើបញ្ជាទប់ស្កាត់អំពើបំពានធ្វើបានត្រឹមត្រូវ

លោក-អ្នកគួរទាក់ទងទៅប្តូរលិខិត បើសិនជាអ្នកបំពានធ្វើបាននោះ លើសនូវលក្ខខណ្ឌណាមួយក្នុងបញ្ជារបស់តុលាការ។ ធ្វើយ៉ាងណា លោក-អ្នកត្រូវតែមានក្រដាសបញ្ជានោះនៅជាប់ខ្លួនជានិច្ច ដើម្បី បង្ហាញទៅប្តូរលិខិត។

តើបញ្ជាទប់ស្កាត់ការបំពានធ្វើបាននេះនឹងជួយការពារខ្ញុំដែរ?

សុំបញ្ជាទប់ស្កាត់ការបំពានធ្វើបានគឺជាវិធានការមួយក្នុងការបង្កើតគ្រែ ងការណ៍ជំនួយសំរាប់ខ្លួននិងគ្រួសាររបស់លោក-អ្នក។ វិធាន ការដើម្បីសុវត្ថិភាពដទៃទៀតដែលគួរពិចារណាមាន:

- ទុកក្រដាសបញ្ជាទប់ស្កាត់ការបំពានធ្វើបានជាប់ខ្លួនលោក-អ្នកជានិច្ច ហើយទុកច្បាប់ចម្លងមួយសន្លឹកជាមួយអ្នកជិតខាង អ្នកធ្វើការជាមួយ ឬ ក៏គ្រូបង្រៀនឬអ្នកមើលកូនរបស់លោក-អ្នកណាម្នាក់ក៏បាន។
- ទាក់ទងអ្នកជួយគាំទ្រដល់សាក្សីជាជនរងគ្រោះ ឬក៏អង្គការជួយដល់ អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារក្នុងសហគមន៍របស់លោក-អ្នក ដើម្បីទទួលបាន មានព័ត៌មានអ្នកជួយគាំទ្រនៅជិតៗ ប្រភពជំនួយ និងកន្លែងស្នាក់ អាស្រ័យ។
- និយាយជាមួយមិត្តភក្តិ សមាជិកគ្រួសារ ឬក៏អ្នកជិតខាងពីបញ្ជារបស់ តុលាការ និងសុំឱ្យគេទូរស័ព្ទទៅប្តូរលិខិត បើសិនជា វាជាការចាំបាច់ ដើម្បីការពារដល់លោក-អ្នក។
- បង្ហាត់កូនលោក-អ្នកឱ្យចេះចុចលេខទូរស័ព្ទ១១១ ពេលមានអាសន្ន។
- បង្ហាញពីកន្លែងមានសុវត្ថិភាពដែលលោក-អ្នកគួរតែទៅ បើសិនជាអ្នក ត្រូវការចាកចេញពីផ្ទះរបស់ខ្លួនក្នុងពេលមានអាសន្ន។ ទុកសេ ប្រាក់ កាស និងឯកសារសំខាន់ៗ នៅកន្លែងសុវត្ថិភាពណាមួយដែលអាច យកបានភ្លាមៗ។ និយាយពីគម្រោងសុវត្ថិភាពជាមួយអ្នកជួយ ឱ្យយោ បល្ល័ សមាជិកគ្រួសារ ឬមិត្តភក្តិ។

ការជួយដល់ជនរងគ្រោះ និងសាក្សី

ក្នុងកាលៈទេសៈដូចនេះ វាជាការប្រសើរឡើងថា លោក-អ្នក មិនរងការ អ្នកជួយគាំទ្រពីការិយាល័យបំរើដល់សាក្សីជាជនរង គ្រោះនៃការិយាល័យមេធាវីតំបន់មីដឡសេក្ស៊ែរជាជួយដល់លោក -អ្នកនៅគ្រប់តុលាការទាំងដប់ពីរក្នុងតំបន់នេះ។

អ្នកជួយគាំទ្រដល់សាក្សីជាជនរងគ្រោះអាច:

- ផ្តល់ព័ត៌មានពីសិទ្ធិរបស់លោក-អ្នកដែលជាជនរងគ្រោះ ឬជាសាក្សីនៃអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ
- ជួយលោក-អ្នកសុំបញ្ជាទប់ស្កាត់
- ពន្យល់ពីប្រព័ន្ធតុលាការ
- ជួយបញ្ជូនលោក-អ្នកទៅកន្លែងសេវាកម្មនានា នៅជិតៗ
- បង្ហាញពីការជ្រើសរើស និងការជួយឧបត្ថម្ភសន្តោស

បើចង់និយាយជាមួយអ្នកជួយគាំទ្រ មេត្តាទូរស័ព្ទទៅការិយាល័យ មេធាវីតំបន់ដែលមានរាយដូចខាងក្រោមនេះ:

Ayer	(781) 897-8750
Cambridge	(781) 897-8550
Concord	(781) 897-8775
Framingham/ Natick	(781) 897-8800
Lowell	(781) 897-8900
Malden	(781) 897-8675
Marlborough	(781) 897-6775
Newton	(781) 897-8625
Somerville	(781) 897-8575
Waltham	(781) 897-8650
Woburn	(781) 897-8725
ការិយាល័យសាក្សីជាជនរងគ្រោះ	(781) 897-8490
អ្នកគាំទ្រក្រោយពេលកាត់ឱ្យជាប់ទោស	(781) 897-8532
* ការិយាល័យការពារគ្រួសារ	(781) 897-8452

* ការិយាល័យការពារគ្រួសាររួមបញ្ចូលអង្គការពុទ្ធសាសនាការបំពាន អង្គការអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ និងអង្គការពុទ្ធសាសនា/ពិការ

ព័ត៌មានដែលមានប្រយោជន៍

ប្តូរលិខិត:

តុលាការ:

អ្នកជួយគាំទ្រ:

គ្រួសារ/
មិត្តភក្តិ:

ថ្ងៃត្រូវធ្វើសវនាការ 10 ថ្ងៃ:



ការបោះឆ្នោតនេះឧបត្ថម្ភដោយ Proskauer-Rose LLP តាមរយៈភាពសប្បុរស របស់គេចំពោះស្ថាប័នដៃគូមិត្តសេក្ស៊ែរសំរាប់យុវជន ក្នុងកិច្ចប្រឹងប្រែងដើម្បីជួយទប់ ស្កាត់អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ

លោក-អ្នកមានសិទ្ធិដើម្បីសុវត្ថិភាព និងសេរីភាពពីការបំពានធ្វើបាប

អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារមិនមែនជាមុខទេ



យល់ដឹង ពីបញ្ជាទប់ស្កាត់

មគ្គុទ្ទេសក៍សំរាប់ច្បាប់ 209A ទប់ស្កាត់ការបំពានធ្វើបាប



មេធាវីតំបន់មីដឡសេក្ស៊ែរ
Marian T. Ryan

ការិយាល័យបំរើសាក្សីជាជនរងគ្រោះ
(Victim Witness Services Bureau)
15 Commonwealth Avenue
Woburn, MA 01801

(781) 897-8490

www.middlesexda.com